
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2023-09-04 
 
Närvarande: Anders H, Jesper W, Joakim J, Josefin B, Emil A-S, Linda M, Emma A-H,  
Joakim J, Patrick A, Jonas, Ingela N-H, Mattias G, Jimmy H, Jenny S 
 
§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 
§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Linda M 

 
§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 
§4 Bevattning: Jimmy räknar på vad det skulle kosta att anlägga bevattningssystem. När vi har 
underlag undersöks vilka bidrag som kan sökas. 

 

§5 Återkoppling ledarmöte 

-Önskemål kring praktisk info: hur startar man lagkassa, hur ska man tänka beträffande det 
praktiska, vilka utbildningar finns/krävs, hur/när anmäla till seriespel, vilka cuper finns, 
kontaktpersoner vid SmFF 
-Successionsordning i lagen – hur? Finns underlag för 9 mot 9? Gå ihop med Rockneby? Nya 
mål behövs till 9 mot 9 spel.  
-Föräldradeltagandet är minimalt. Hur få föräldrarna att ställa upp? 
-Inomhustider – 17/18/19/20 vilka tider/vilken hall.  
-Material: Västar: trasiga och fel storlek. Tvätt – vem/hur? Bollar räcker inte om alla barn är 
på plats. Före träning: hämta bollar/västar etc. och stäng dörren. Efter träning – töm 
bollsäckar och sortera. Endast ledare hämtar material i källaren. Bollnäten är trasiga. 
-3 mot 3: nät i stället för sarg? 
-Konstgräsplanen: Hur boka, när startar detta? Seniormatcher mitt i veckan har lett till 
trängsel på konstgräsplanen.  
-Avslutning: inköp av laggåvor? 
-Domarutbildning – vilken ålder? 2011/12 lämpligen under nästa vår 
-Inventering/inköp varje vår eventuell komplettering efter sommaren 
 
Styrelsen skickar ut förslag på lathund för ledare, information till föräldrar, och 
förhållningsregler på Åbyvallen till alla ledare under september, klubbas på nästa styrelsemöte 
och delas ut den på avslutningen den 8 oktober. 
 

§6 A-laget framåt: fler ledare behövs om vi ska ha ett seniorlag framöver. Fler spelare med 
Läckebyanknytning vore önskvärt. Är det viktigt att ha ett representationslag? Vad behövs för 
att ”dra runt” ett seniorlag? Vi fortsätter diskussionen vid nästa styrelsemöte. 

 

§7 Idrottsrabatten: 300 häften har beställts och hämtas den 26 september. En ansvarig per 
lag distribuerar häften (2 st per spelare) till lagets föräldrar och samlar in betalningen.  

 



§8 Övrigt 

-Nya landsbygdsnämnden har möte 28 september kl 16:30 på Åbyvallen. Funderingar/idéer 
förmedlas till Emma Angelin Holmen 

-Extra planeringsmöte kl. 19:00 den 14 september inför säsongsavslutningen 

-I fredags hade ytterdörren stått öppen i regnet och blev genomsur, dessutom var golven 
väldigt blöta.  

 
Nästa styrelsemöte: 2 oktober kl. 19:00 


